
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 

ze dne 19. 3. 2018 
 

Přítomni dle prezenční listiny. Zahájení zasedání v 18.00 hod., zasedání bylo ukončeno 
v 19:35 hod., Ing. Hůlka přítomen od 18:10 a paní Hamáčková přítomna od 18:15 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš. 
hosté 1 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty.   
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. 
Zapisovatel - Ing. Marie Hanušová; ověřovatelé – Martina Zoufalová a Josef Čapek. 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, ověřovatele 
Martinu Zoufalovou a Josefa Čapka. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s těmito doplněnými body: 
a) Rozpočtové opatření č. 1/2018 

 

USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání s doplněným bodem jednání. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

4. Kontrola usnesení z minulého zasedání: 
a) projektová dokumentace na nájezdy k lávce Na Pohodlí – úkol trvá 
b) prodej pozemku pod vodojemem ve Stolíně – vlastník paní Malá nemá majetkově 
vypořádán pozemek – pozastaveno 
c) významná jubilea v roce 2018 v naší obci – bude zasazen památný strom, úkolem je 
vybrat vhodné místo 
d) Žernovský bajk – přípravy pokračují 

 
USNESENÍ č. 3:  
na vědomí Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

5. Inventarizační zpráva za rok 2017. Zastupitelstvo městyse bylo seznámeno se 

závěry inventarizační zprávy. Inventarizace proběhla řádně dle plánu inventur, podklady byly 
ověřeny na skutečnost. Nebyly zjištěny rozdíly mezi skutečným a účetním stavem. Byly 
podány návrhy na vyřazení majetku, které jsou přílohou Inventarizační zprávy za rok 2017. 
 
USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse schvaluje inventarizační zprávu za rok 2017 včetně návrhů 
na vyřazení majetku. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

6. Neuskutečněná investice. Dle inventarizace k 31. 12. 2017 má městys na účtu 042 

Nedokončený dlouhodobý hmotný majetek částku 79 497 Kč. Jedná se o náklady na 
pořízení rozhledny z let 2009 – 2013. Branka jako pořizovatel rozhledny Žernov zařadila tuto 
částku do hodnoty stavby a tudíž městys vyřadí položku z účtu 042 a převede do nákladů. 
 
USNESENÍ č. 5: Zastupitelstvo městyse schvaluje vyřazení neuskutečněné investice Rohledna 
Žernov v částce 79 497 Kč.  
Pro 7, proti 0 zdržel se 0 

 

7. Rozpočtové opatření č. 1/2018. Starosta ve své pravomoci schválil rozpočtové 

opatření č. 1/2018, které je přílohou tohoto zápisu. 
 



USNESENÍ č. 6:  
na vědomí Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

8. Tvorba fondu na obnovu techniky SDH. Pravidla tvorby peněžního fondu ukládají 

zastupitelstvu městyse každoročně schválit výši rozpočtových prostředků vložených do 
fondu. 
 
USNESENÍ č. 7: Zastupitelstvo městyse schvaluje pro rok 2018 převedení částky 100 000 Kč 
z rozpočtových prostředků do Fondu obnovy majetku SDH. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

9. Zřízení podúčtu u České spořitelny. Peněžní zdroje pro Fond obnovy techniky SDH 

byly dosud vedeny na základním běžném účtu zřízeném u České spořitelny. Dle závěru 
auditu je třeba pro tyto prostředky zřídit u České spořitelny podúčet. 
 
USNESENÍ č. 8: Zastupitelstvo městyse schvaluje zřízení podúčtu u České spořitelny pro Fond 
obnovy techniky SDH a pověřuje starostu k jednání s Českou spořitelnou. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

10. Dohody o provedení práce mezi městysem a zastupiteli. Od 1. 1. 2018 je 
v platnosti novela zákona o obcích, která nově upravuje pracovněprávní vztah mezi obcí a 
členem zastupitelstva obce. 
 
USNESENÍ č. 9: Zastupitelstvo městyse schvaluje uzavírání dohod o provedení práce mezi městysem 
a členy zastupitelstva na práce, které nejsou spojené s výkonem funkce neuvolněného zastupitele. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

11. GDPR. Od 25. 5. 2018 bude v platnosti Zákon na ochranu osobních údajů. Bude se 

týkat i obcí, které nakládají s osobními údaji. Prvním úkolem je provést analýzu stávajícího 
stavu, dále vyhodnotit rizika a přijmout opatření. Městys nevyužije služeb agentury. Analýzu 
stávajícího stavu provede ve spolupráci s manažerem DSO ÚPA panem Turkem. 
 
USNESENÍ č. 10:  
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

12. Smlouva o partnerství a partnerském příspěvku mezi městysem a DSO 
ÚPA. Předmětem smlouvy je realizace projektu „Efektivní správa obcí Červenokostelecka a 

Českoskalicka“. Výše příspěvku pro městys Žernov je 12 944 Kč. 
 
USNESENÍ Č. 11: Zastupitelstvo městyse schválilo Smlouvu o spolupráci při realizaci projektu 
„Efektivní správa obcí Červenokostelecka a Českoskalicka“ a partnerský příspěvek ve výši 12 944 Kč. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 12: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k uzavření Smlouvy o partnerství mezi 
městysem a DSO ÚPA. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

13. Informace o záměru cyklostezky. Starosta inicioval schůzku zástupců dotčených 

obcí, Policie ČR, Správy a údržby silnic a projektanta ve věci vybudování cyklostezky mezi 
Českou Skalicí a Červeným Kostelcem. Záměrem je v roce 2018 vyhotovit vyhledávací studii 
možné trasy cyklostezky. Náklady této studie by šly rovným dílem na vrub dotčených obcí. 
 
USNESENÍ č. 13:  
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se  
 

14. Nové projednání prodeje části ppč. 1251 v k.ú. Žernov u České Skalice. 



Paní Vlčková požádala o nové jednání ve věci prodeje části ppč. 1251. Jedná se pozemek 
ve vlastnictví obce, na kterém má obec záměr umístit velkoobjemové kontejnery na tříděný 
odpad. Po projednání byla paní Vlčkové nabídnuta směna části ppč. 1251 za část ppč. 53/11 
obě v k.ú. Žernov u České Skalice. Jelikož paní Vlčková není výhradním vlastníkem ppč. 
53/11, podá starostovi do týdne informaci ohledně možnosti směny. 
 
USNESENÍ č. 14:  
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
USNESENÍ č. 15: Starosta pověřuje Ing. Hůlku k prověření terénu a zmapování rozměrů na ppč. 1251 
v místě zatáčky polní komunikace u areálu družstva pro případné umístění kontejnerů. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

15. Plocha na kontejnery. Po jednání se stavební firmou se jako vhodnější jeví 

umístit plochu mezi hřbitovní zeď a polní komunikaci směr na Popluž. Původní záměr bylo 
umístit plochu na kontejnery až za hřbitovní zeď k poli. 

 
USNESENÍ č.16: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

16. Informace starosty a místostarostky. 
a) Odprodej nepotřebné kancelářské techniky - kopírky z roku 2007 a tiskárny z roku 
2009. 
 
USNESENÍ č.17: Zastupitelstvo městyse schválilo odprodej nepotřebné kancelářské techniky – 
kopírky a tiskárny. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

b) Změna termínu Sousedské. NOVĚ 25. 8. 2018!! Zatím není zajištěna na tento termín 
hudba. Starosta přijímá návrhy na kapely. 
 
c) Památkově chráněné území. Starosta vyvolal jednání s ředitelem Národního památkového 
ústavu v Jaroměři. Předmětem diskuze budou v současné době platná kritéria pro novou 
výstavbu v památkově chráněném území. 
 

d) Výpadky elektřiny. Jelikož se městys v poslední době potýká s častými výpadky elektřiny, 
které dokonce vedly ke škodám na majetku občanů, starosta si vyžádá stanovisko firmy ČEZ 
k současnému stavu. 
 
e) V rámci revitalizace velké návsi se plánuje obnova dětského hřiště. Záměrem je vybrat 
přírodní unifikované prvky, které budou doplněny zachovanými artefakty z původního 
dětského hřiště na téma pohádek Boženy Němcové. 
 
USNESENÍ č.18: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

f) Uzavření smlouvy s firmou REPARE Trutnov. Ve výběrovém řízení na realizaci 
parkovacích státní na malé návsi zvítězila firma REPARE Trutnov. 
 
USNESENÍ č. 18: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k uzavření smlouvy o dílo s firmou 
REPARE Trutnov na realizaci parkovacích státní na malé návsi ve výši vysoutěžené ceny. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
17. Různé 
a) Zastupitel Josef Čapek vznesl připomínku k parkování. Pronajaté pozemky od obce 

určené k parkování osobních vozů by měly nájemci řádně udržovat. 



 
b) Čarodějnice. Městys upozorňuje, že nadále platí zákaz ukládání roští v místě pálení 
čarodějnic. Pro letošní rok bude postavena hranice z kulatiny. 
 
USNESENÍ č. 19:  
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
c) Zimní údržba MK.  
 
USNESENÍ č. 20: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k jednání s paní Duchanovou o možném 
odkoupení části pozemku z důvodu snadnější zimní údržby místních komunikací. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
d) Příští zasedání zastupitelstva bude 28. 5. 2018 
 
 
  
 
    
Starosta: Libor Mojžíš 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 20. 3. 2018    Ověřil:  Martina Zoufalová 
 
Ing. Marie Hanušová                                                             Josef Čapek 

 
 
 


